



Foto: Privat

## DEUTSCH:

Das ist schon außergewöhnlich: Die TUM hat im Wettbewerb um den höchstdotierten Forschungspreis Deutschlands zwei weitere Erfolge erzielt: Prof. Stefanie Jegelka und Prof. Suvrit Sra wurden in Berlin heute jeweils mit einer Alexander von Humboldt-Professur für Künstliche Intelligenz ausgezeichnet. Beide forschten bislang am Massachusetts Institute of Technology (MIT) und werden nun Mitglied in der TUM School of Computation, Information and Technology.

Prof. Stefanie Jegelka und Prof. Suvrit Sra bilden strategische Brückenköpfe zu dem im Zuge der Exzellenzstrategie eingerichteten Munich Data Science Institute (MDSI) sowie dem vom Bund geförderten Munich Center for Machine Learning (MCML). Damit verstärkt die TUM strategisch ihre international führenden Kernkompetenzen zu Maschinellem Lernen und Künstlicher Intelligenz.

Herzlich willkommen an der TUM - hier sind Sie in bester Gesellschaft!

#TUM #AlexanderVonHumboldtProfessur #KünstlicheIntelligenz  
#MachineLearning #AIResearch #MIT #MunichDataScienceInstitute  
#MunichCenterForMachineLearning #Exzellenzstrategie #Forschung  
#Innovation #Wissenschaft #TechnischeUniversitätMünchen #Welcome  
#AcademicExcellence

ENGLISH:

This is quite extraordinary: TUM has achieved two further successes in the competition for Germany's most highly endowed research award: Today, Prof. Stefanie Jegelka and Prof. Suvrit Sra were each awarded an Alexander von Humboldt Professorship for Artificial Intelligence in Berlin. Both previously conducted research at the Massachusetts Institute of Technology (MIT) and will now become members of the TUM School of Computation, Information and Technology.

Prof. Stefanie Jegelka and Prof. Suvrit Sra form strategic bridgeheads to the Munich Data Science Institute (MDSI), established as part of the Excellence Strategy, and the federally funded Munich Center for Machine Learning (MCML). TUM is thus strategically strengthening its internationally leading core competencies in machine learning and artificial intelligence.

Welcome to TUM - you are in good company!

#TUM #AlexanderVonHumboldtProfessorship #ArtificialIntelligence  
#MachineLearning #AIResearch #MIT #MunichDataScienceInstitute  
#MunichCenterForMachineLearning #ExcellenceStrategy #Research  
#Innovation #Science #TechnicalUniversityOfMunich #Welcome  
#AcademicExcellence